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CUIDEM BCN A SANT MARTÍ 

SESSIÓ INFORMATIVA DEL BARRI DE DIAGONAL MAR I FRONT MARÍTIM 

DISTRICTE DE SANT MARTÍ 

Data:  17/03/2022 Horari: 18:00-19:40 

Lloc: Casal de barri de Diagonal Mar (carrer Selva de Mar, 22) 

Enllaç al vídeo: Sessió informativa a Diagonal Mar i el Front Marítim del Poblenou sobre els nous 

serveis de Neteja 

 

ORDRE DEL DIA: 

1. Presentació Cuidem BCN 

2. Presentació nova contracta de neteja 

3. Torn de preguntes obert 

TAULA PRESIDÈNCIA:  

Cèsar Gilabert Quintas (tècnic de Neteja), Joan Pujol Gómez (conseller de barri), Jordi Campillo 

(referent de Cuidem BCN). 

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT:  

Josep Pasqual (departament de Comunicació), Maria José López (tècnica de barri). Francesc Roma 

(Ecologia Urbana)  

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA: 

4 persones (2 de les quals dones). En línia 8. 

Entitats presents:  

Movimiento Diagonal Mar, AV Front Marítim. 

COMENTARIS DE LA CIUTADANIA SOBRE EL PLA CUIDEM BARCELONA I LA NOVA CONTRACTA DE 

NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS: 

Quant al procés: 

• Aquesta sessió no s’ha difós prou bé a la ciutadania. La falta de difusió d’aquestes sessions, 

propicia que hi hagi poca assistència. 

Quant a la sensibilització: 

https://youtu.be/NSe70uROhdI
https://youtu.be/NSe70uROhdI
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• Es comenta que resulta més eficient invertir en educació en el reciclatge, que en contenidors 

nous.  

• Se suggereix invertir menys en asfaltar la zona del Primavera Sound i més en informar a la 

gent sobre neteja i civisme. 

• Fer campanyes de sensibilització sobre reciclatge. 

• Fer campanya informativa als comerços sobre gestió de residus. 

• Obligar a les empreses de lloguer d’apartaments turístics a què reparteixin tríptics als 

clients/es en diferents idiomes, sobre com reciclar i sobre civisme. 

Quant als vehicles elèctrics: 

• Es demana si es mantindran els camions de la flota antiga o només es treballarà amb camions 

elèctrics. 

Quant a la neteja i manteniment: 

• A les illes de Selva de Mar-Bilbao-Taulat, manca neteja estructurada dels accessos, així com 

manteniment del verd. 

• A les escales entre Provençals i Josep Ferreter i Mora, i l’illa Bac de Roda i Espronceda, hi 

manca neteja estructurada així com manteniment del verd. A més, hi ha presència de 

persones sense llar.  

• Als carrers Taulat, Selva de Mar, hi manca neteja. S’hi acumulen excrements de colom i la 

brutícia de les terrasses dels bars. És una incidència de la qual fa temps que s’informa. 

• Olor i taques d’orins. A la zona de Ciutat Vella hi ha un vehicle especialment dissenyat per 

aquesta qüestió, es demana si es posaran també al barri. 

• A l’interior de les illes de cases dels carrers Selva de Mar, Taulat, Lope de Vega, Garcia Faria, 

hi entren gossos. Es demana neteja estructurada i desinfecció de zones infantils d’aquestes 

illes. 

• Es demana més baldeig al barri i que es tingui en compte que s’hi fan macro-festes. 

• Darrere de la xemeneia de Macosa hi ha un punt  negre d’orins i excrements humans. Es 

demana neteja a fons i estructurada, i que es faci quelcom respecte a l’incivisme. És una 

incidència de la qual fa temps que s’informa. 

• El solar del triangle Llull-Diagonal acumula brossa i voluminosos als marges. 

 

Quant a la recollida de residus, papereres i contenidors: 

• Es proposa tapar les papereres, ja que a causa del vent, les bosses s’aixequen i a causa de les 

gavines, la brutícia s’escampa encara més. També per què la gent diposita les bosses 

d’escombraries a les papereres en comptes de dins dels contenidors. 

• El vent també causa que els contenidors es desplacin de lloc. 

• Les boques del contenidor de vidre són petites. No es pot tirar el vidre trencat perquè existeix 

risc de talls. 

• Es demana com seran les noves papereres. 
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• Es demana si es posarà solució al problema del manteniment de les boques de recollida 

pneumàtica. 

• L’Illa de la Llum i l’Illa del Bosc tenen una qüestió amb la recollida dels trastos. A causa de la 

disposició dels carrers, el camió de recollida no es para. Fa temps que el veïnat ha demanat 

fixar un punt on puguin deixar els voluminosos i el camió pugui parar.  

• Es proposa que quan es doni una llicència a un bar, també se li doni còpia de clau de la 

recollida neumàtica, ja que si no, no la poden llençar i la dipositen a terra generant brutícia. 

• Hi ha poca recollida pneumàtica orgànica i tenen la boca petita. 

• Carrer Selva de Mar 13, 15, 17. Les claus del veïnat per la recollida pneumàtica, no funcionen 

i resta sempre oberta. Genera problemes d’olors. 

• Cal restaurar la senyalització de la recollida pneumàtica. 

 

Quant a l’arbrat i el verd: 

• Les branques de les palmeres cauen sovint, sobretot els dies de vent, i és perillós. Es demana 

una acció preventiva, a més de la corresponent retirada. 

• Els verds del barri, com el del Parc del carrer Taulat, estan grocs i secs. Es demana 

manteniment i reg, sobretot a l’estiu.  

 

Quant a les platges: 

• Des del temporal Glòria, la platja no s’ha acabat de restaurar, cada vegada hi ha menys platja. 

• Manca neteja a les escales i rampes d’accés a les platges. S’omplen d’excrements i orins, i les 

mànegues no hi passen. Es demana que es faci neteja estructurada i profunda. 

 

RESPOSTA DE REGIDORIA I TÈCNICA: 

• Es farà neteja estructurada del verd. Seria necessari concretar la ubicació exacta.  

• Es pren nota de la incidència de les papereres, tot i que no hauria de passar, ja que estan 

proveïdes d’una subjecció per a les bosses. 

• Es pren nota de la incidència dels contenidors que es desplacen, tot i que haurien de tenir 

una falca de 15 cm. 

• S’incrementa la recollida de fulles i grans fulles, també de palmeres. Es pren nota i es 

comunica a Parcs i Jardins. Les palmeres aguanten bé els temporals, però és cert que no 

sempre i que els programes que hi ha són reactius. Es millorarà l’operatiu. 

• Les noves papereres seran dobles: una part grisa i l’altra groga. 

• Només es queden en actiu els vehicles elèctrics. 

• Sobre tapar les papereres, en alguns barris es fa, es pot estudiar. Es pot demanar al districte 

i ho valorarà. 

• No es posarà el vehicle de Ciutat Vella. Això no vol dir que no s'actuï. Es millora la neteja. 

• Es demana confiança en la nova contracta. 
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• Es millorarà el manteniment de les àrees de gossos i infantils. Es farà un estudi de les zones 

infantils per a saber quin tractament específic caldria aplicar. 

• Es millorarà la neteja amb aigua. 

• Respecte del problema de la Macosa, es millorarà la neteja, però és una qüestió d’incivisme. 

• Es demana que es facin arribar les incidències escrites al districte i als tècnics. 

• Respecte del solar, s’ha de mirar si és municipal per a saber què s’hi pot fer. 

• Respecte de les boques del contenidor de vidre, no es poden canviar. 

• Color groc dels parcs: la gespa que hi ha actualment és més resistent i queda groga. No es pot 

fer un excés de reg a l’estiu. 

• Pel que fa a les caixes de fusta o plàstic d’aliments, els proveïdors han d’emportar-se les 

capses. 

• La tècnica de barri recull les incidències, s’estudiaran i hi haurà resposta. 

• Agraïments per les aportacions.  

 

***Totes les preguntes que no han pogut ser respostes queden anotades i s’estudiaran per poder 

donar una contestació a la sessió de retorn. 

 

Dins del marc d’aquesta fase informativa i de debat es convoca el dilluns 28 de març una passejada 

amb ciutadania que s’iniciarà a les 16:30 h al Casal de Barri de Diagonal Mar, per continuar proposant 

millores sobre el manteniment de l'espai públic. 

 

 


